
Deltagere: Lizzi, Gry, Jette Faaborg, Clara, Mogens T, Mogens S, Sebastian, Ella. Gæst: Randi.


Fraværende, Lea, Jessica,


Ordstyrer: Gry


Referent: Mogens S


Dagens dagsorden vedtaget.


Referatet fra sidste møde (24.4.) godkendt.


pkt. 5: Børneteater:


	 Børnegrupperne koordinerer deres optræden i huset og optager Salen indtil medio juni. 

	 a) Minisprøjterne v/Gry: Behov for hænder til at flytte scenografien ud til spillestedet i fob.m. Royal Run. Skriv 	
	 til Ea, hvis hænderne sidder på dig. 

	 b) Juniorsprøjterne: afbud fra Lea og Ella måtte gå inden punktet kom for.

	 c) Mini- & Juniorsprøjterne efter sommerferien: Rolf & Lena vil gerne men mangler på mødetidspunktet stadig 	
	 overblik over deres tid (skoleskema endnu ikke lagt) (Samme problematik gælder også Gry)


pkt. 6: Økonomi.


a. Opfølgning på Nordea: Alt nu i orden.

b. Ny dansevinyl: Køb (er bestilt kommer i uge 23)

c. Nyt kamera til scenen: Sebastian arbejder videre med en prisramme okr. kr. 15.000,-

d. Ny printer: Mange ønsker til sådan én, bl.a. Laser og ikke blæk, A3 format m.m.: Clara og Mogens S  på 

opgaven. (EXTRA!): En funden Epson ink-jet forsynes med friske farver for ca. 700,- og må kunne klare de 
akutte opgaver indtil videre.


pkt. 7: Ansvarsområder:


a. Hjemmeside v/Sebastian: Hvis der var problemer, fattede referenten ikke, hvad de evt. gik ud på, og videre: 
b. Bar v/Mogens T: alle vagter i forb.m. børnegruppernes optrædener er besat(?)

c. Teknik v/Mogens T: Behov for en kortere, lang (høj) wienerstige end den lige lovlig lange, vi har.                       

- Det er noget rod, at de, der gerne vil på lys- og lydkursus ikke får svar , men der er frygt for at hvis man 
lærer noget på et andet, mere moderne anlæg end vores, kan det lærte ikke bruges alligevel.


                 - vores nuværende anlæg er slidt og knap reparabelt og burde udskiftes. Men det bliver dyrt. 	 	   	
	    - Microport-reglen, der blev indført, er for restriktiv. Derfor skal der udtænkes og formuleres noget nyt til 	 	
	    næste 	  møde, inden reglen om “3 uger før premieren”-reglen ophæves. Grundlaget er, at når man skal synge 
	   til digitaliseret lyd (over anlægget) er det nødvendigt at brugen af microports indarbejdes under prøverne.

           d.  Nyhedsbrev. Referenten håber, at alt, hvad der måtte have været under dette punkt, nåede til redaktøren af 	
	   Nyhedsbrevets ører. 

pkt. 8: Produktioner - Status:


- Mindernes Teater v/Jette: går på somerferie efter at have lavet nye stykker. Mødes igen 3. august.

- Onkel Vanja forlader planen om at spille 1. akt i Caféen og forsøger at skabe havestemning i salen. Dog kun til 

1. akt. Resten foregår inden døre men også i salen. Har rokeret lidt rundt p.g.a. afgang af en spiller, men det 
går endda.


- Julemandens hemmelighed 

- Kvinder 2

- Det hvide Snit - Vi har scoret en ægte hospitalsseng, som opbevares ét eller andet sted ude i byen. Ellers 

hører vi sikkert mere om alle tre produktioner, når Jessica er med til mødet.

- Mens vi venter på Godot - kan vi læse divs. bilag vedr. produktionen i mailen fra Ea, som pga fravær ikke 

kunne fremlægge.

	 Produktionerne ligger lovlig tæt i foråret, så Godot må vente til 14. april og frem og spilleplanen dur ikke.

	 HUSK at billetter fremdeles sælges via hjemmesiden!




pkt. 9: Andet 


a. Årshjul: Skydes

b. “Foreningernes Dag”: 9.9.23 over 4 timer, plejer at være hyggeligt. Vanja har planer og skriver til Gry.                   

“Kulturnatten” foregår mens vi har DATS-Festival

c. Container til udsmid fra garager m.m.m. styres af et udvalg: Jette F., Gry& Sebastian.

d. Mogens S. udsender sine tanker om organisering inden næste møde (s.d.)

e. Styregruppemedlemmerne bedes til næste møde (s.d.) tænke tanker om menige medlemmers adgang til at 

overvære styregruppemøder

f. Teaterforeningen i vores sal: Lizzi snakker med Henrik T Hansen om 6.11.23.

g. Punkter til Nyhedsbrev: MS sender noget om Vanja og Foreningernes Dag.


pkt. 10: Punkter til næste gang:

- Tanker om hvilke regler, der skal gælde for brug af microports. (alle) Mogens T forhører sig på Nr. Alslev.

- Bedre organisering af produktionsgrupper (ms)

- menige medlemmer til styregruppemøder.

- Årshjul

- Godot-produktionen v/Ea.


a. Debat af en oprydning, hvor styregruppen finder ud af, hvad dette punkt skal indeholde.

b. Husets ansvarsområder tages op igen.


pkt. 11: Eventuelt - nada.


Næste møde i styregruppen: Mandag d. 19.6. kl 18.30



